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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:214 Svarta körskolor

De svarta körskolorna utgör ett betydande problem för körskolebranschen och 
de står även av sin natur för ett stort skatteundandragande. När i stort sett en 
helt ny marknad uppstått som samtidigt sträcker sig till ett stort antal människor 
måste problemet åtgärdas, både ur skattesynpunkt och ur ett 
trafiksäkerhetsperspektiv.

Trafiklärare har vittnat om att Trafikverket, Skatteverket och Polismyndigheten 
är väl medvetna om problemet. Trots det har man inte kunnat agera på grund av 
svårigheter kring kontroll. Därför behöver problemet lyftas till politisk nivå. 

För att komma till rätta med problemet krävs ett hårt arbete där flera 
myndigheter arbetar koordinerat och har goda möjligheter att utöva kontroller 
som försvårar verksamheten. Den koordineringen är regeringen ansvarig för 
och det är därför hög tid att regeringen presenterar en strategi.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att berörda myndigheter i större 
utsträckning ska kunna motverka den problematik som försiggår och som de 
själva är medvetna om men saknar verktyg för att åtgärda? 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-24
Besvaras senast
2017-12-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


